
1

Griffie

Onderwerp: FW: Ontwikkeling Land van Tap

 
 

    

Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 14:46 

Aan: info@theaterdekik.nl 
Onderwerp: Ontwikkeling Land van Tap 

 

Ontwikkeling Land van Tap 
 

Beste raadsleden, 

 

Ik ben vanaf dag 1 betrokken geweest bij de plannen rondom het Land van Tap. Ik zat in de door de gemeente in het 

leven geroepen Klankbordgroep (later: het Dreamteam) als belanghebbende vanuit Theater De KiK. Op dit moment 

zitten we in de fase dat de gemeenteraad geinformeerd wordt over de 3 modellen die het door de gemeente 

Overbetuwe ingehuurde Buro Ontwerp & Omgeving uit Arnhem heeft gemaakt. Het lijkt er volgens mij op dit 

moment een beetje op dat het 3
e
 model de voorkeur verdiend, al is mij niet duidelijk waarom precies. 

 

Er zijn 2 punten waar ik mee zit. In eerste instantie is dat of Theater De KiK goed bereikbaar zal blijven. Dat geldt 

voor mensen die slecht ter been zijn en die graag een parkeerplaats in de buurt willen hebben, maar ook voor de 

auto’s en vrachtwagen(tje)s van artiesten en docenten waarmee ze hun decor, techniek en instrumenten vervoeren 

en die gelost moeten worden. En natuurlijk ook voor het aanvoeren van de horecavoorraad. Het is essentieel dat 

ons fraaie theater goed bereikbaar blijft in de toekomst voor alle gebruikers en leveranciers. 

 

Het tweede punt is dat bij alle modellen het uitgangspunt is dat zowel het terrein waar nu nog de lelijke 

garageboxen op staan als de grond vóór Theater de KiK en het daarnaast gelegen stuk grond (achter Drukkerij 

Herberts) opgenomen worden in de plannen. Dat is natuurlijk mooi, want dan wordt het Land van Tap één groot 

fraai gebied, maar dan moet er wel overlegd worden met de eigenaren van die grond. Ik heb me laten vertellen dat 

met de eigenaar van de garageboxen wel wat contact geweest is, maar dat dat niet onlangs was. Er zijn in ieder 

geval geen afspraken gemaakt waar we mee verder kunnen. En met de eigenaren van de grond bij Theater De KiK en 

de strook grond achter Drukkerij Herberts is nog nooit contact gezocht. Ik zou het jammer vinden als het Land van 

Tap ‘straks’ klaar is en dat de genoemde percelen niet mee zijn genomen in de ontwikkeling. 

 

Als u de verschillende modellen voor het nieuwe Land van Tap gaat bekijken is het fijn als u over bovengenoemde 

punten even meedenkt. 

 

Vriendelijke groet, 

 

Theater De KiK 

 

 

Ps. Op Youtube staat een presentatie van de modellen zoals die ontworpen zijn door Buro Ontwerp en Omgeving uit 

Arnhem:  https://www.youtube.com/watch?v=30AKNVAysak 

 

 


